# 2022 Theme & Goal of FGCCT To clearly know God's words

#### **English Ministry Announcements:**

- In consideration of significant rise in the COVID cases, our church will temporarily close in-person services for TM starting Jan. 02, 2022 until further notice. In-person EM services and Children's Sunday School will continue as long as the Government allows religious gathering to continue under the COVID restrictions. Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest book. Please follow the rules posted for everyone's safety.
- 2. Next Week's (Jan. 23, 2022) EM service: Sermon speaker---Rev. Tim Li, Sermon Title-- 【Vision Call to Evangelism 】. Scripture-- 2 Corinthians 5:16-21.
- 3. 2022 Network Phone List has been updated with a total of 9 groups. Leaders for Group 3, 4, 5 and 6 are now Su Chen, Morgan Chiang, Jonathan Wu and Lin Mei-Chih respectively. The rest of the group leaders remain the same as in 2021. Each leader will e-mail this new phone list to the congregations in these two weeks. If not received, please contact your leaders or the Fellowship leader Lin Mei-Chih. Thank you. January Board Meeting
- 1. This year's Annual Congregational Meeting will be held on Feb 6 at 1:30pm via Zoom. Details on how to join this Zoom meeting will be e-mailed to the congregations.
- 2. The Board voted to accept the 2022 church budget prepared by Jason. This budget will later be voted by active members of the church in the Annual Congregational Meeting.
- 3. The Board voted to approve the Big Band (the band Sylvain plays in) to practice at our church under certain conditions, which include: (a) such approval to practice at our church needs to renew annually; (b) perform two free concerts for our church annually; (c) have its own liability insurance; (d) responsible for clean up and property damage...etc.
- 4. The Board voted to approve Tim Ersando's application for scholarship for his Master degree in Biblical counseling, with a maximum of \$5,000 to be paid upon completion of the courses.
- The Board has approved to apply 4% increase for cost of living adjustments in 2022 for Rev. Liang, Rev. Li and Tim Ersando. Going forward, such cost of living adjustments will correspond to the annual CPI.
- 6. The Board has approved to support Rev. Liang with \$5,000 in 2022 towards his studies at Logos Evangelical Seminary for his Doctor of Ministry degree in lieu of salary adjustment. Although this support is not a scholarship, we will follow the scholarship guidelines, i.e. to be paid upon completion of the courses.

God bless you all in this time and lean on Him for strength and wisdom. Wishing everyone a Happy New Year!



# 多倫多臺恩基督教會週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Toronto, Ontario M1H 2X4 Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org 梁世隆牧師 416-560-3788 slone0921@gmail.com 教會電話 Church Telephone 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org 2022 年 1 月 16 日 Weekly Bulletin #885

2022年度主題目標:【明白聖經,神的話語】

#### 主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP

司會: 梁世隆牧師 Rev. Luis Liang

### ~~~ 靜候上帝 Waiting on the Lord ~~~

譜	美粉	拜_	Singspiration							
奏		樂	Prelude	司	- 琴					
主	濤	文	The Lord's Prayer	· 會	眾					
宣	1. 4	召	Call to Worship	司	會					
聖		詩	Hymn #52榮光歸於聖父上帝	會	眾					
啟		應	Responsive Reading10 (詩篇 40)	會	眾					
祈		濤	Prayer (Hymn #497 主聽我們祈禱)	- 司	會					
獻		詩	Anthem							
	~~~ 恭守上帝的話 Listen to The Word ~~~									
聖		經	Scripture 使徒行傳 26: 12-23	司	會					
講		道	Sermon 【不違背異象】	梁世隆特	汝師					
祈		禱	Prayer	梁世隆特	汝師					
聖		詩	Hymn #338願我能愈愛祢,我主基督	會	眾					
信	仰告	台	Statement of Faith 使徒信經	會	眾					
~~~回應上帝的話 Response to The Word ~~~										
奉		獻	Offering (Hymn 306B ver.4)							
祈		濤	Prayer	司	會					
我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具										
歡		迎	Welcome	司	<del>····································</del>					
報		告	Announcements	司	會					
聖		詩	Hymn #511讚美上帝至高至尊	會	眾					
祝		禱	Benediction	梁世隆特	汝師					
殿		樂	Postlude							

## 報告

- 1. <u>由於安省的新冠疫情越來越嚴重,本教會決定將由1月02日起,暫</u> 停台語部的實體主日崇拜。回復日期再另行通知。本教會仍然開放英 語部的實體崇拜及實體兒童主日學,但仍需配合政府在疫情下對於宗 教聚會的規定。請大家遵守貼在入口上的注意事項以保會眾健康。
- 2. 下週主日 01 月 23 日由梁世隆牧師證道。 講題【王受到感動】。 經文:使徒行傳 26: 24-32。司會;梁世隆牧師。
- 3. 教會 2022 年會友聯絡網已經更新,共分九組。第三組組長更改為:洪 素彫;第四組組長更改為:江明雄;第五組組長更改為:巫宗翰;第六 組組長更改為:林美智;其餘組長都和 2021 年一樣不變。在這兩週 內,每組組長會將新的連絡網 Email 給全體會友兄姊。如果沒有收 到,請聯絡你們的組長,或是聯誼組林美智,謝謝。

#### 一月份委員會報告:

- 1. 今年的年度和會將於2月6日下午1點30分通過Zoom舉行。有關如何參加此Zoom會議的細節,每組組長將通過電子郵件來通知會眾。
- 2. 委員會投票接受 Jason Chen 預備的 2022 年度預算。該預算將在年度和會上再由教會會員投票表決。
- 3. 委員會投票批准 Sylvain 所演奏的大樂團 (Big Band) 今年可在本教堂練習。但此樂團需接受本教會提出的條件,包括: (a) 樂團練習需每年經過委員會的批准; (b) 每年為本教會舉辦兩場免費音樂會; (c) 有自己的責任保險; (d) 負責練習後的清理和任何財產損失......等等。
- 4. 委員會投票批准 Tim Ersando 所申請的獎學金,來幫助他完成聖經輔導的碩士學位。本教會將在完成課程後提供 Tim 最高 \$5,000 的獎學金。
- 5. 委員會批准在今年為梁牧師、Tim Li 牧師和 Tim Ersando 增加 4% 的生活費調整。從今年起,委員會所批准的生活費調整將與 每年度安省的消費者物價指數相對應。
- 6. 委員會決議補助梁牧師今年在<u>美國正道福音神學院</u>教牧學博士 班的費用來代替年薪調整。雖然這不是獎學金,但本教會將遵循 獎學金的制度,在課程完成後補助牧師 \$5,000。 *上帝保守我們* 在這個艱困時期,倚靠祂的大能和智慧,得到平安。祝大家新 年快樂!

聖工分擔	警 Duty	本週 This Week (01/16/2022)		下週 Next Week (01/23/2022)		
司會 Worsh	ip Leader	梁世隆牧師		梁世隆牧師		
司琴 Pianist		~~~		~~~		
領詩 Praise	Team	~~~		~~~		
獻詩 Anther	n	~~~		~~~		
讀經 Bible F	Reading	梁世隆牧師		梁世隆牧師		
司獻 Offerin	ıg	~~~		~~~		
招待 Greete	r	~~~		~~~		
投影設計 P.	P. Design	劉慈敏		劉慈敏		
投影 P. P. Di	splay	何珮瑜		何珮瑜		
廚房 Kitche	n Duty	~~~		~~~		
主日人數統記 Attendance I		TBD		TBD		
Youth Serva	nt-Month	~~~		~~~		
值月 Month-	Duty	TBD		TBD		
主日 Sunday	台語 TM	英語 EM	主日學:	SS	總共 Total	
出席 (01/09) Attendance	4	11	3+ 6*		17**	
奉獻 (01/09) Offering	~~~	~~~	~~~		~~~***	

華語出席 MM Attendance: (on line service)

\*6 online for Youth SS, \*\*1 person stayed for both TM & EM

宣道 Mission: \$0.00 | 感恩 Thanksgiving: \$0.00

\*\*\*including all the email donations until ~~~

臺語部祈禱會 TM Prayer Meeting -星期五上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行

成人主日學 Adult Sunday School--- 一、二月份暫停 視訊通話方式進行 | 各組細胞小組 Cell Group--暫停

成人查經班/TM Bible Study--

請大家瀏覽教會網站來觀看查經的內容

美術班/手工藝術班 Art & Craft------ 星期四 Thursday---暫停

乒乓球 Table Tennis--星期二&四 Tue. & Thu. ---暫停

Wednesday Night Basketball: Every Wednesday ---暫停

英語成人主日學 EM Adult Sunday School ---- 暫停

主日崇拜 Sunday Service--請大家瀏覽教會網站來觀看講道的內容